
 

 

 

 

  



POGLED V PRETEKLO LETO 

 

Ob začetku novega leta radi pogledamo v leto, ki se je izteklo. V preteklem letu 

so bili mnogi razočarani nad politiki, nad volivci, ki so se po mnenju mnogih 

napačno odločili,  nad posameznimi osebami v Cerkvi, nad svetovnimi voditelji, 

ki namesto, da bi delali za mir pa se gredo vojne, ki povzročajo materialno, kot 

tudi duhovno škodo, z mnogimi človeškimi žrtvami. Ali naj bi obupavali? Kot 

kristjani se zavedamo, da ljudje nimamo zadnje besede, ampak jo ima Bog. Vse 

to pa dopušča, da bi se ljudje streznili in delali za mir, sožitje in medsebojno 

spravo.  

Gotovo se je v preteklem letu naredilo veliko dobrega. Vendar pa se dobrota ne 

hvali, kot se slabo. O slabem poročajo vsi časopisi in radijske ter televizijske 

postaje. Za dobro pa ve samo Bog. V lanskem letu je bilo v okviru slovenske 

Karitas opravljenih 543.300 ur prostovoljnega dela. To pa ni majhna številka. 

Koliko dobrega so naredili ti prostovoljci. Ne smemo obupavati, ampak se truditi, 

da bi v bodoče bolj trezno razmišljali, ne nasedali propagandi, ampak mislili s 

svojo glavo. 

 

Nekateri se še vedno bojijo, da se ne bi v cerkvi nalezli corona virusa, zato jih ob 

nedeljah ni v cerkev. Če kristjan ne prihaja redno ob nedeljah k sv. maši, po nekaj 

letih nič več ne pogreša nedelje in ne sv. maše. Lepo ste vabljeni vsi, da se 

udeležujete sv. maše in počastite Boga ter ga prosite za osebne zadeve, kakor 

tudi za svetovni mir. 

Vsem, ki redno prihajate k sv. mašam, se iskreno zahvaljujem. Želel bi si, da bi 

bolj na glas odgovarjali, bolj sodelovali s petjem, da bi vsak, ki prihaja  v cerkev 

začutil, da so ti verniki z vsem srcem pri bogoslužju. 

Lansko leto je bilo  razdeljenih 11.200 obhajil, prejšnje leto pa 9.900. Za sv. 

obhajilo moramo biti pripravljeni, to je, da ne smemo imeti velikega ali smrtnega 

greha, biti eno uro tešč in imeti namen prejeti Jezusa. 

Krstov je bilo doma 14 in 2 drugod, 5 dečkov in 11 deklic. Nekateri starši želijo 

krstiti svojega otroka, potem  pa ga ne želijo versko vzgajati in ga ne bi pošiljali k 

verouku. Takim staršem jasno povemo, da se krst prestavi za nedoločen čas zato, 

ker pri krstu starši obljubijo, da bodo otroka versko vzgajali in ga pošiljali tudi k 



verouku. Starši, ki imajo tako prepričanje, bodo dajali težek odgovor pred 

Bogom, ker svojim otrokom niso dali najvažnejšega. 

 

Doma sta se poročila 2 para, drugod je bila še ena poroka. Veliko parov živi 

skupaj, ne da bi se poročili. Mladi danes zagovarjajo, da se morajo spoznati, 

potem, če bodo prišli do spoznanja, da so za skupaj, se bodo pa poročili. Statistika 

ugotavlja, da veliko parov, ki živi nekaj let skupaj, gre potem narazen. Vzrok ni 

spoznanje, ampak prava ljubezen. Če se imata dva resnično rada, potem ne bosta 

iskala  priložnosti, da bi si dobila drugega partnerja ali partnerico. Tisto, kar mladi 

imenujejo ljubezen, je bila samo zaljubljenost. Kot fant in dekle sploh ne moreta 

zoreti v pravi ljubezni, ker želita samo telesno ljubezen,  duhovna pa potrebuje 

čas, potrpljenje, pogovor in žrtev. 

Lansko leto je bilo 22 pogrebov, 21 domačinov in eden, ki je živel izven države. 

Umrlo je 14 moških in 8 žensk. 7 je prejemalo zakramente in 15 jih je umrlo brez 

zakramentov. Vedno mi je bila uganka, zakaj se starejši bojijo, da bi prejeli 

zakramente? Verjetno zato, ker se bojijo smrti. Mladi nikoli niso premišljevali, da 

bodo morali tudi umreti, v starosti pa to misel odrivajo. Vedo, da umirajo mlajši 

od njih, vendar mislijo, da oni ne bodo umrli. Človek mora biti na smrt vedno 

pripravljan. Kristus ne prinaša smrti. Med bolniškim maziljenjem nikoli ni 

omenjena smrt, ampak molitev za ozdravljanje. Jezus ni rekel: »Jaz sem kruh za 

smrt, ampak je rekel, jaz sem kruh življenja.« Zakaj potem tak odpor do 

zakramentov, ki odpuščajo grehe, dajejo moč za premagovanje bolezni. 

Lansko leto ste darovali 31.890 €. Na gospodarskem področju ni bilo veliko 

narejenega. Največ je stalo tapeciranje spovednic, 2.800 €, pod na koru 700 € in 

še nekatera vzdrževalna dela. Za letos sem že dal obnoviti stranski oltar iz Bušeče 

vasi. Na občinski  razpis smo se javili za obnovo stranskega oltarja na Frlugi. Tisti, 

ki spadajo pod podružnico Frluga, morajo zbrati nekaj tisoč evrov, da bo 

investicija pokrita. Koliko bo financirala občina Krško, še ne vemo. Prav lepo se 

zahvaljujem vsem, ki darujete vsako nedeljo pri sv. maši. Naj dobri Bog vsem 

bogato poplača. Cerkve so ponos vsakega kraja. Tudi na zunaj se pokaže vera, če 

so cerkve in druga znamenja lepo urejena. 

Zahvaljujem se župnijskemu pastoralnemu svetu, ključarjem, organistoma, 

pevcem, članom Karitas, kraslikam in čistilkam, Matjažu in Vikiju za lepe jaslice, 

sestri Tereziji, ki poučuje verouk in ob nedeljah pomaga obhajati, vsem, ki dajete 

za biro in sv. maše. 



 


